
Zápis z 11. zasedání Akademického senátu FIS, 
konaného dne 29. května 2019 

 

Přítomni:  Bílková, Buchalcevová, Kaspříková, Langhamrová, Pavlíček, Ptáčková, 

Radváková, Řezanková, Skočdopolová, Staněk, Vondra 

Omluveni: Berka, Černý, Dolejš, Potančok, Sixta 

Nepřítomni: Palát 

Hosté: Fischer (děkan), Vltavská (proděkanka), Chlapek (proděkan) 

Schválený program: 

1. Projednání a schválení návrhu Výroční zprávy o činnosti FIS za rok 2018. 

2. Různé 

 

1. Projednání a schválení návrhu Výroční zprávy o činnosti FIS za rok 2018 

Děkan fakulty představil návrh Výroční zprávy FIS za rok 2018, zpracovaný proděkanem 

Chlapkem. Senátorky Buchalcevová, Ptáčková a Skočdopolová vznesly jen drobné 

připomínky formálního charakteru, které děkan slíbil zapracovat. 

Usnesení: Akademický senát FIS schvaluje Výroční zprávu o činnosti FIS za rok 2018. 

Hlasování: pro: 11 proti: 0 zdržel se: 0 

2. Různé 

 Dotaz senátorky Radvákové na studentskou tajemnici – zda mají studenti také nějaké 

náměty na zlepšení fungování fakulty => senátorka Ptáčková odpověděla, že 

prostřednictvím 4FIS se k ní náměty dostávají.  

 Děkan poděkoval členům AS FIS za velmi dobrou spolupráci v akademickém roce 

2018/2019 a současně pozval členy AS FIS na fakultní odpoledne na Točné (11. 6. 

2019). 

 

Zapsal: Pavlíček     Za správnost: Langhamrová 

 

Předpokládaný termín příštího zasedání AS FIS:  říjen – listopad 2019. 


